
Protokół Nr IV/06
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 28 grudnia 2006 roku

Otwarcie obrad – godz. 15.15
Zamknięcie obrad – godz. 19.55

Ad. 1

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i przybyłych gości.

Ad. 2

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne – w sesji uczestniczy 15 
radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów oraz lista obecności gości zaproszonych stanowią 
załączniki do protokołu).

Ad. 3

Na Sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał r. S. Radomińską.

Ad. 4

Przewodniczący RM – zaproponował aby protokoły z sesji Rady Miejskiej były przyjmowane bez odczytywania, 
gdyż radni mogą zapoznać się z nimi wcześniej w Biurze Rady Miejskiej.

Przewodniczący RM – zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 23 
listopada 2006 roku.

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:
Głosowało 15 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymał się - 1

Ad. 5

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 28 
listopada 2006 roku.

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:
Głosowało 15 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymał się – 1

Ad. 6

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji  Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 6 
grudnia 2006 roku.

Nie wniesiono uwag d w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:
Głosowało 15 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 2.



Ad. 7

Przewodniczący  RM  zapytał  czy  są  uwagi  i  propozycje  dotyczące dostarczonego  radnym porządku  obrad 
(proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

Burmistrz  –  wniósł  aby  dokonać  zmianę  proponowanego  porządku  obrad  polegającą  na  tym  aby  zmienić 
kolejność  rozpatrywania projektów uchwał w następujący sposób:

 DRUK  NR  5  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego terenu złoża melafiru „Tłumaczów  - Wschód” rozpatrywać jako 7 projekt uchwały

 DRUK  NR  6  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego obrębu Tłumaczów w gminie Radków rozpatrywać jako 5 projekt uchwały

 DRUK NR 7  w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu eksploatacji 
złoża melafiru „Tłumaczów – Gardzień I” położonegop w granicach terenu górniczego w Tłumaczowie 
rozpatrywać jako 6 projekt uchwały.

J. Gorczycki – wniósł o zdjęcie z porządku obrad druków nr 5, 6 i 7.

A.Kukurba – poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki na wczorajszym posiedzeniu uznała 
zasadność zdjęcia projektów uchwał z porządku obrad.

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem zgłoszonym przez r. J. Gorczyckiego:
Głosowało 15 radnych:   za – 3   przeciw – 10   wstrzymało się – 2  - wniosek został odrzucony.

J.  Gorczycki  –  zwrócił  uwagę  na  to  aby  Przewodniczący  RM poddawał  pod  głosowanie  wnioski  zgodnie  z 
kolejnością ich zgłaszania a do sekretarza obrad aby dokładnie liczył głosy.

Przewodniczący RM – wyjaśnił, że propozycja Burmistrza dotyczyła jedynie zmiany kolejności projektów uchwał, 
natomiast wniosek J. Gorczyckiego o zdjęcie tych uchwał z porządku ma na porządek obrad znaczący wpływ.

Skarbnik Gminy – wniosła o wprowadzenie autopoprawki do DRUKU NR 1 polegającej na tym aby w § 3 w dziale 
921 rozdz. 92109 § 428 kwotę 20.000 zł zastąpić kwotą 3.000 zł  oraz w § 421 kwotę 70.000 zł zastąpić kwotą 
87.000 zł.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  proponowanego  porządku  obrad  z  uwzględnieniem  zmiany 
proponowanej przez Burmistrza:
Głosowało 15 radnych:   za – 13   przeciw – 1   wstrzymał się – 1.

Ad. 8

Ppłk Zbigniew Stelmach – odczytał decyzję Ministra Obrony Narodowej  o odznaczeniu  srebrnymi medalami za 
Zasługi dla Obronności Kraju Państwa Ireny i Bogdana Dorniak ze Ścinawki Górnej, po czym dokonał wręczenia 
odznaczeń.

Przewodniczący i  Z-ca Przewodniczącego RM – w imieniu Rady Miejskiej wręczyli Państwu Dorniak kwiaty i 
złożyli gratulacje.

O godz. 15.30 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 15.40



Ad. 9

Burmistrz  złożył  sprawozdanie  ze  swoich  prac  za  okres  od  27  października  2006r.  do  27  grudnia  2006r. 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 10

DRUK NR 1 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2006 rok                                                                       

Skarbnik Gminy – uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały        
A.Kukurba - Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
M. Gancarski - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Radków na rok 2007 

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Radków na rok 2007.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i  Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
A.Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący  RM  –  odczytał  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  przedłożonym  projekcie  budżetu 
Gminy Radków na 2007 rok wraz z objaśnieniami i informacją o stanie mienia komunalnego – RIO pozytywnie 
zaopiniowała projekt budżetu Gminy Radków na 2007 rok.

Burmistrz  –  poprosił  o  przyjęcie  projektu  budżetu  gminy  na  2007  rok  w  przedstawionym  kształcie  oraz 
poinformował, że przyjmuje bez uwag stanowiska komisji. Jeżeli chodzi o wniosek o dofinansowanie rozwoju 
kultury fizycznej i sportu masowego Burmistrz zadeklarował, że będzie się go starał zrealizować w całości.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Radków na 2007 rok:
Głosowało 15 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymał się – 1.

Burmistrz – podziękował Radzie Miejskiej za przyjęcie budżetu Gminy Radków na 2007 rok.
O godz. 16.55 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.



Obrady wznowiono o godz. 17.10
 
DRUK NR 3 w sprawie Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i  za warunki pracy oraz niektórych składników 
wynagradzania,  a  także  wysokość  oraz  szczegółowe  zasady  przyznawania  i  wypłacania  dodatku 
mieszkaniowego

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Z-ca Burmistrza – omówiła przedmiotowy projekt uchwały oraz odczytała opinie związków zawodowych. Z-ca 
Burmistrza  poprosiła  także  aby  radni  w  swoich  drukach  poprawili  numerację  w  paragrafie  9,  zgodnie  z 
kolejnością. 

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  zgodnie  ze  stanowiskiem  Klubu  Radnych  „ODNOWA”  proponuje  aby  w 
paragrafie 9 w ust. 5 zapis „4 miesiące” zastąpić zapisem „6 miesięcy”.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego  pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały z uwzględnieniem poprawki proponowanej przez Klub Radnych „ODNOWA”
A.Kukurba  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki   pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z 
uwzględnieniem poprawki zgłoszonej przez Klub Radnych „ODNOWA”.

Z-ca Burmistrza – uważa, że powinien być utrzymany zapis 4 miesiące

S. Hajłasz – uzasadnił wniosek Klubu Radnych „ODNOWA”.

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem Klubu Radnych „ODNOWA” aby zapis „4 miesiące” zastąpić zapisem 
„6 miesięcy”:
Glosowało 15 radnych:   za – 11   przeciw - 3   wstrzymał się – 1 – wniosek został przyjęty.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały z uwzględnieniem przyjętej poprawki:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.
  
DRUK NR 4 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Radków, 
obrębu Ścinawka Średnia w rejonie ulic: Mickiewicza, 3-Maja, Sikorskiego i Obrońców Westerplatte         

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.Kuczyński  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych   i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały
B.Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
A.Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i  Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.
  



DRUK  NR  6  -   w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego obrębu Tłumaczów w gminie Radków

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rady Miejskiej:
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.Kuczyński  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – pozytywnie
A.  Kukurba  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki   pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.
    
DRUK NR 7 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu eksploatacji 
złoża melafiru „Tłumaczów – Gardzień I” położonego w granicach terenu górniczego w Tumaczowie 

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
A.Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki niejednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i  Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.

Przewodniczący RM – udzielił głosu przedstawicielowi Stowarzyszenia na rzecz rozwoju wsi Tłumaczów - Panu 
Michałowi Derenczowi

Pan Michał  Derencz – odczytał apel Stowarzyszenia do radnych Rady Miejskiej w Radkowie, zastrzeżenia do 
Raportu  o  oddziaływaniu  na  środowisko projektowanej  eksploatacji  złoża melafiru  raz protest  towarzyszenia 
przeciwko  udostępnieniu  działki  nr  795/1  jako  drogi  transportowej  urobku  z  planowanego  kamieniołomu 
„Tłumaczów – Gardzień” (wystąpienia Stowarzyszenia przedstawione przez Pana Michała Derencza stanowią 
załączniki do protokołu).

Burmistrz – negatywnie ustosunkował się do wystąpienia Pana Michała Derencza przedstawionego w imieniu 
Stowarzyszenia na rzecz rozwoju wsi Tłumaczów w zakresie dotyczącym: korzystania przez kamieniołom z drogi 
wojewódzkiej, tendencyjnego postępowania Urzędu przy sprawie kamieniołomu. Burmistrz stwierdził także, że od 
dawna nie wspiera  sprawy powstania  kamieniołomu,  gdyż przegrywa ona u niego z  rozwojem turystyki.  Są 
jednak prawa własności, które są sprawą nadrzędną. 

A.Kukurba – uważa,  że Pan Sokół  powinien przedstawić informacje na  temat  planowanego przedsięwzięcia 
dotyczące między innymi transportu złoża.  

J. Gorczycki – poruszył zagadnienie „transportu dla celów lokalnych”, o którym jest mowa w uwarunkowaniach 
środowiskowych – uważa, że cele lokalne mogą być przez Pana Sokoła wykorzystywane przez cały czas. Zapytał 
także dlaczego w Ścinawce Górnej została wstrzymana przesypownia a w Tłumaczowie nie zostało to zrobione. 



J. Gorczycki życzyłby sobie również aby radni zapoznali się ze sprawą uruchomienia kamieniołomów w terenie. 
J. Gorczycki uważa, że poprzez budowę kamieniołomów upadnie turystyka i  agroturystyka w Tłumaczowie – 
turyści  nie będą chcieli  do Tłumaczowa przyjeżdżać.  Skierował  pytanie do Pana Sokoła dotyczące tego kto 
będzie  inwestorem  kamieniołomu.  J.  Gorczycki  za  bzdurny  uważa  zapis  w  projekcie  uchwały  mówiący  o 
transporcie złoża transportem kolejowym, kiedy terenu takiego nie ma – w zakresie tym należy wprowadzić do 
projektu uchwały poprawkę. Uważa także, że uruchomienie kamieniołomu stwarza zagrożenie dla poniemieckich 
domów,  ograniczone  zostaną  także  prawa  człowieka  –  w  kierunku  granicy  i  Gajowa  postawione  zostaną 
szlabany, a mieszkańcy nie będą się mogli udać np. do pracy, gdyż w tym czasie będą się odbywały strzelania.

Burmistrz – wyjaśnił, że porównanie Ścinawki Górnej z Tłumaczowem jest zupełnie nietrafne. W Ścinawce Górnej 
przesypownia  zajmuje  obszar  kilkudziesięciu  arów  i  grunty  prywatne  o  cechach  rolniczych  graniczą  z  tą 
przesypownią i to właściciel przesypowni powinien był zabiegać o ustanowienie strefy. Wystarczyło nie wyrazić 
zgody na ustanowienie strefy i już było po przedsięwzięciu.  GEO – BUD nie jest także właścicielem tego obszaru 
tylko  Skarb  Państwa w użytkowaniu  wieczystym.  Te  dwa   argumenty  wystarczyły  żeby  zablokowanie  strefy 
obowiązującej na posadowienie tego rodzaju działalności wykluczyło samoistnie tą działalność projektując tam 
usługi  turystyczne i  mieszkaniowe.  Taka jest  prawda, której  niestety nie można zastosować w Tłumaczowie. 
Burmistrz  stwierdził  także,  że nie  jest  problemem gminy  to,  jak inwestor  będzie  transportował  urobek linią 
kolejową, na której nie ma torowiska – jest to bowiem problem inwestora. 

T.  Kobierski  –  sołtys  wsi  Tłumaczów  –  odniósł  się  do  podniesionej  przez  Burmistrza  kwestii  konsultacji  – 
konsultacji nie było tak jak mówił Burmistrz 8, lecz 1 z Panem Sokołem, a z Panem Wiltowskim nie było żadnej. 
Ustosunkował się także negatywnie do informacji przedstawionej przez Burmistrza informacji dotyczącej różnicy 
między Tłumaczowem a Ścinawką Górną. T. Kobierski zwrócił także uwagę na to, że ziemia Pana Sokoła została 
zajęta przez komornika, co więc pozostawi on po sobie po roku funkcjonowania kamieniołomu – chyba tylko 
księżyc.

Burmistrz – w nawiązaniu do wypowiedzi T. Kobierskiego ponownie wyjaśnił różnicę pomiędzy sytuacją związaną 
z przesypownią w Ścinawce Górnej a przesypownią w Tłumaczowie. Burmistrz wyjaśnił także, że nie mówił o 
konsultacjach na wsi tylko o ogólnym zainteresowaniu i rozgłosie związanym ze sprawą kamieniołomu.

J. Gorczycki – stwierdził, że jeżeli chodzi o konsultacje to podczas nich 4 osoby były za otwarciem kamieniołomu 
a  60  było  przeciw.  Zapytał  czy  nie  można  było  zablokować  sprawy  w  ten  sposób  żeby  Pan  Sokół  zrobił 
przesypownię  na  terenie  Gajowa,  a  transport  odbywał  się  przez  Radków.  Odczytał  także  obwieszczenie 
komornika o licytacji  nieruchomości  należących do Pana Sokoła.  J.  Gorczycki  odniósł  się  także do siedziby 
działalności prowadzonej przez Pana Sokoła – podany jest adres Tłumaczów 12 a nikt tam nie mieszka – sprawa 
jest więc dziwna.

A.Sokół – uważa, że w sprawie kamieniołomu już od 10 lat towarzyszą emocje wynikające z niedoinformowania. 
Wizja przedstawiana przez Stowarzyszenie jest wręcz katastroficzna. Uważa także, że protesty powinny mieć 
merytoryczne uzasadnienie. J. Sokół nie może także odpowiadać za to, że ktoś na danych etapach sprawy w 
ogóle się nią nie interesował i nie uczestniczył w organizowanych spotkaniach, na których sprawa była omawiana 
i  wyjaśniana  szczegółowo.  A.  Sokół  poinformował  o  tym,  że  usytuowanie  zakładu  przeróbczego  zostało 
zmienione w stosunku do wersji pierwotnej – zostało to uczynione na wyraźną prośbę Burmistrza, która była 
efektem  interwencji  mieszkańców.  Wyjaśnił  również,  że  granice  terenu  oddziaływania  zostały  celowo 
zaprojektowane w takich granicach żeby w 200% zabezpieczały mieszkańców przed ewentualnym niekorzystnym 
wpływem zakładu. Nie ma także możliwości aby kamieniołom wpłynął na zawalenie się jakiegokolwiek domu oraz 
aby był  uciążliwy dla mieszkańców jeżeli  chodzi o hałas. Przed wydaniem koncesji  A. Sokół musiał uzyskać 
wszystkie  wymagane  prawem  zezwolenia,  a  nie  uzyskałby  ich,  gdyby  zakład  nie  spełniał  norm  i  stwarzał 
zagrożenie  dla  mieszkańców  i  środowiska.  Jeżeli  chodzi  o  transport  złoża,  poinformował,  że  będzie 
poprowadzony taśmociąg, do którego doprowadzone zostaną tory i transport będzie się odbywał drogą kolejową.

J. Pabian – zapytał jaka jest kosztorysowa wartość inwestycji  oraz kiedy Pan Sokół planuje jej rozpoczęcie i 
zakończenie.                                                                                                                  



A.Sokół – poinformował, że koszty odbudowy torowiska wynoszą około 28 milionów zł. Poinformował także o 
planowanych źródłach finansowania inwestycji oraz wyjaśnił,  że sprawa z komornikiem nie ma wpływu na tą 
inwestycję i jej w żaden sposób nie zagraża.

S. Wróbel – przedstawiciel firmy REGIOPLAN – wyjaśniła, że plan ten w znacznym stopniu jest planem prawnym 
a tylko w małym stopniu planem merytorycznym i Gmina nie może odstąpić od jego uchwalenia, a jedyne co 
można zrobić to wprowadzić jak najwięcej zapisów zabezpieczających. Nie podjęcie przez Radę przedmiotowej 
uchwały może skutkować roszczeniami odszkodowawczymi z tytułu bezczynności. S. Wróbel wyjaśniła także, że 
plan ten jest planem opracowywanym na koszt inwestora oraz wyjaśniła  co oznacza pojęcie „droga lokalna”.

S. Hajłasz – zapytał czy S. Wróbel jako autor tego planu może teraz stwierdzić, że przygotowany projekt planu 
nie narusza interesów mieszkańców. Zwrócił się także o skrócenie dyskusji, gdyż ona do niczego nie prowadzi.

S.  Wróbel  –  każde  prawo  miejscowe  narusza  w  pewien  sposób  interesy  np.  mieszkańców.  Z  całą 
odpowiedzialnością  stwierdza  jednak,  że  w  sprawie  tego  planu  wykorzystane  zostały  wszystkie  możliwości 
kompromisu i  wykorzystano wszelkie  możliwości  prawne,  żeby zminimalizować niekorzystne oddziaływania  i 
ochronić mieszkańców.

Przewodniczący RM – poddał pod głosowanie wniosek o zamknięcie dyskusji:
Głosowało 15 radnych:   za – 13   przeciw – 2   wstrzymało się – 0 – wniosek został przyjęty

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 13   przeciw – 2   wstrzymało się – 0.

DRUK  NR  5  –  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego terenu złoża melafiru „Tłumaczów -  Wschód”

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
A.Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki niejednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i  Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.

J.  Gorczycki  –  uważa,  że  przedmiotowy  projekt  uchwały  szykuje  dla  Tłumaczowa  kolejną  niespodziankę. 
Odnosząc się do wcześniejszej wypowiedzi Pana A. Sokoła stwierdził, że linia kolejowa w kierunku Otowic, o 
której mówił  A. Sokół jest zlikwidowana. J. Gorczycki zaapelował do Rady aby zastanowiła się nad tym co robi. 
Uruchomienie kamieniołomów pozbawi mieszkańców Tłumaczowa wszystkiego, a przede wszystkim spokojnego 
życia.

A.Sokół  – odnosząc się do wypowiedzi r.  J.  Gorczyckiego stwierdził,  że odbudowana linia kolejowa 
przyczyni się przede wszystkim do rozwoju Tłumaczowa, a szczególnie do rozwoju turystyki. Poprzez 
dodatkowe połączenie kolejowe wpłynie także na ubogacenie gminy i podniesienie jej walorów.

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 13   przeciw – 2   wstrzymało się 0.

O godz. 19.10 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 19.25



DRUK NR 8 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM.                                                                     

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.Kuczyński Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
A.Kukurba – komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i  Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 9  w sprawie   wyznaczenia  dodatkowych przedstawicieli  Gminy  Radków do  Zgromadzenia 
Międzygminnego Związku Celowego w Kłodzku

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM.
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
A.Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki niejednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i  Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.
                                                                       
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 10 w sprawie wytypowania osoby do składu Społecznej Rady przy Samodzielnym Publicznym 
Zespole Opieki Zdrowotnej w Nowej Rudzie                                                                                            

Burmistrz  –  uzasadnił  przedmiotowy  projekt  uchwały  oraz  w  wyniku  dyskusji  na  posiedzeniach  Komisji 
zaproponował aby wytypować do pracy w Społecznej Radzie przy SP ZOZ w Nowej Rudzie Pana Stanisława 
Hajłasza.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
A.Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i  Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 12   przeciw – 1   wstrzymało się – 2.
 
DRUK  NR  11  w  sprawie  uchwalenia  programu  współpracy  Gminy  Radków  z  organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.  3 ust.  3 ustawy z dnia 23 kwietnia 2003r.  o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2007

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
A.Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki niejednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i  Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.
                                                                                               
DRUK NR 12 w sprawie  zmieniająca uchwałę Nr  XXXIII/288/04 Rady Miejskiej  w Radkowie z  dnia  30 
grudnia 2004 roku w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Radków na lata 
2005 – 2015                                                                                                                    

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM: 
S. Hajłasz  Komisja Rewizyjna pozytywnie
B.Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie
B.Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – pozytywnie
A.Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu  Turystyki – pozytywnie
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego – pozytywnie.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 13 w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Radkowie na 2007 rok 

Przewodniczący RM – w wyniku dyskusji na posiedzeniu Klubu Radnych „ODNOWA” oraz na posiedzeniach 
Komisji RM wniósł do projektu uchwały następujące autopoprawki:

1. w miesiącu styczniu dopisać pkt. 3 „Przedstawienie planów pracy przez Komisje”
2. w miesiącu marcu dopisać pkt. 3 „Rozpoczęcie dyskusji na temat reorganizacji GZUP”
3. w miesiącu maju w pkt. 2 sprostować nazwę imprezy i zapis „Dni Radkowa”  zastąpić zapisem „Jarmarku 
Stołowogórskiego”
4. w miesiącu maju dopisać pkt.  4 o treści „Sprawozdanie  GZUP z wykonania planu remontów bieżących i 
kapitalnych w budynkach, których gmina jest właścicielem za rok 2006”  
5. w miesiącu maju dopisać pkt. 5 o treści „Sprawozdanie stowarzyszeń i fundacji działających na terenie Gminy 
Radków za rok 2006”                                                                            
6. skreślić treść pkt. 3 w miesiącu czerwcu
7. skreślić treść pkt. 2 w miesiącu sierpniu.



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały z uwzględnieniem autopoprawek 
zgłoszonych przez Przewodniczącego RM:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.
  
Ad. 11

Nie zgłoszono.

Ad. 12

Nie zgłoszono.

Ad. 13

Przewodniczący RM – odczytał pismo Burmistrza o wytypowanie przedstawiciela Rady Miejskiej w Radkowie  do 
Zespołu ds. Bezpieczeństwa oraz poprosił o przedstawienie stanowisk Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna proponuje r. S. Hajłasz
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa proponuje r. S. Hajłasza
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego proponuje r. S. Hajłasza
A.Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki nie wytypowała osoby
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego proponuje r. S. Hajłasza.

Przewodniczący RM – zapytał czy r. S. Hajłasz wyraża zgodę na pracę w Zespole ds. Bezpieczeństwa.

S. Hajłasz – wyraził zgodę.

A.Kukurba –  zastanawia się czy r. S. Hajłasz nie bierze na siebie zbyt wielu obowiązków, gdyż pracuje już w 
kilku komisjach

S. Hajłasz – uważa, że ze swoich obowiązków będzie się wywiązywał należycie. Pracował już bowiem w tej 
Radzie i uważa, że robił to dobrze.

J. Gorczycki – uważa, że oceny S. Hajłaza w tym zakresie powinien dokonać ktoś z zewnątrz a nie on sam.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  tym  aby  przedstawicielem  Rady  Miejskiej  w  Radkowie  w  Zespole  ds. 
Bezpieczeństwa był  r. Stanisław Hajłasz:
Głosowało 15 radnych:   za – 12   przeciw – 0   wstrzymało się – 3.

Przewodniczący  RM  –  odczytał  pismo  Burmistrza  dotyczące  wytypowania  przedstawicieli  Rady  Miejskiej  w 
Radkowie do pracy w Społecznej Komisji Mieszkaniowej oraz poprosił o przedstawienie stanowisk Komisji RM.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna proponuje r. S. Radomińską, r. Cz. Jarzyńską i r. F. Majdaka
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa nie wytypowała kandydatów
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego proponuje r. S. Radomińską, r. 
Cz. Jarzyńską i r. F. Majdaka
A.Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki proponuje r. A. Kukurbę
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  proponuje  r.  S.  Radomińską,  r.  Cz. 
Jarzyńską i r. F. Majdaka

Przewodniczący RM – zwrócił się do Burmistrza, co w tej sytuacji, kiedy zamiast 3 radnych zgłoszonych zostało 4

Burmistrz – nie widzi przeszkód aby w Społecznej  Komisji  Mieszkaniowej pracowało 4 przedstawicieli  Rady 
Miejskiej.



Przystąpiono do głosowania nad tym aby w SKM pracowali następujący radni: S. Radomińska, Cz. Jarzyńska, F. 
Majdak i A. Kukurba
Głosowało 15 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się - 2

Przewodniczący  RM  –  odczytał  pismo  Burmistrza  dotyczące  wytypowania  przedstawicieli  Rady  Miejskiej  w 
Radkowie do pracy w komisji przetargowej oraz poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna proponuje r. B. Kuczyńskiego, r. M. Gancarskiego i r. J. Górskiego
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa nie wytypowała kandydatów
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego proponuje r. B. Kuczyńskiego, r. 
M. Gancarskiego i r. J. Górskiego
A.Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki proponuje r. B. Kuczyńskiego
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  proponuje  r.  B.  Kuczyńskiego,  r.  M. 
Gancarskiego i r. J. Górskiego

Przystąpiono do głosowania nad tym aby w komisji przetargowej pracowali następujący radni: B. Kuczyński, M. 
Gancarski i J. Górski:
Głosowało 15 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 2.

Przewodniczący RM – odczytał  zaproszenie dla radnych na  Koncert Bożonarodzeniowy, który odbędzie się 
31.12.2006r. o godz. 15.00 w Bazylice w Wambierzycach

Cz. Jarzyńska – w imieniu TPD zwróciła się o pomoc dla wielodzietnej rodziny, z przeznaczeniem na zakup 
wózka oraz złożyła wszystkim radnym i mieszkańcom życzenia Bożonarodzeniowe i Noworoczne.

Przewodniczący RM – w imieniu 
 
Ad. 14
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął IV sesję Rady Miejskiej w Radkowie.

Protokołowała: 
Joanna Rakowska


	A.Sokół – odnosząc się do wypowiedzi r. J. Gorczyckiego stwierdził, że odbudowana linia kolejowa przyczyni się przede wszystkim do rozwoju Tłumaczowa, a szczególnie do rozwoju turystyki. Poprzez dodatkowe połączenie kolejowe wpłynie także na ubogacenie gminy i podniesienie jej walorów.

